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Abstract (en)
The element has a massive plate (1) made of a wood material i.e. plank plywood, and connected with support elements i.e. belts (3), by rods (2).
The belts support an outer covering (5) and trim plates (6). An edge (8) of the rod is directly engaged at grooves (7, 9) of the massive plate. The
grooves and/or the rod comprise side flanks profiled as saw-shaped or structured in cross-section in an engagement region. The trim plates are
made of different materials. The rods are distributed over height of the massive plate.

Abstract (de)
Bei einem Bauelement für Wand- und Deckensysteme, ist eine massive Platte (1) aus Holzwerkstoff durch abstandsweise angebrachte Stege (2) mit
Trägerelementen, zum Beispiel Gurten (3), verbunden, die eine Außenbeplankung (5) oder andere plattenförmige Elemente (6) abstützen, die Stege
(2) mit ihrem Rand (8) direkt in Nuten (7) der durchgehend vorgesehenen, gegebenenfalls vorab für sich ortsfest eingebauten massiven Platte (1)
eingreifend befestigt sind.
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